
Dz-07.0021.10.2017 

Protokół nr 37/2017 

z XXXVII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 24 października 2017 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz mieszkańcy. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XXXVII sesję Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał. Poinformował również, że 

wpłynęło pięć wniosków o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, 

przedłożonych w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony 

w § 29 ust. 2 Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków: 

349, 350, 351, 352, 353. Członkowie Rady otrzymali w/w projekty pocztą elektroniczną. 

Wobec braku innych zgłoszeń w sprawie zmian porządku obrad, przewodniczący poddał ww. 

wnioski kolejno pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: 

projekt uchwały według druku nr 349 – jednomyślnie, 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 350 – jednomyślnie, 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 351 – jednomyślnie, 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 352 – jednomyślnie, 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 353 – jednomyślnie, 16 głosów za. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 26 września 2017 

roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia projektowanych działek nr 550/2/B, 

550/2/C, 550/2/D, 550/2/E, 550/2/F, obręb 21, jednostka ewidencyjna Krowodrza przy 

ul. Sokolej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.6.2017 z dnia 25.09.2017) – 

projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 347). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej dzierżawy części nieruchomości nr 155/1, 

obręb 23 Krowodrza (pismo znak: RZH.621.1.14.2017 z dnia 24.08.2017) – 

projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 338). 



6. Projekt uchwały w sprawie opinii dla ustanowienia Strefy zamieszkania na ul. Na 

Błoniach – projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych 

(druk nr 348). 

7. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Olszanickiej w Krakowie (AU-02-7.6730.2.206. 

2017.RKB z dnia 10.10.2017) – projektodawca Zarząd (druk nr 349). 

8. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia rozkładu godzin pracy 

krakowskich aptek ogólnodostępnych na lata 2018-2020 (pismo znak: BZ-02.8031.4.39. 

2017.KTW z dnia 11.10.2017) - projektodawca Zarząd (druk nr 350). 

9. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2017 – projektodawca Zarząd (druk nr 

351). 

10. Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania 

„Obsługa Dzielnic” w 2017 r. – projektodawca Zarząd (druk nr 352). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zmiany organizacji ruchu na ul. Łowieckiej 

w Krakowie – projektodawca Zarząd (druk nr 353). 

12. Oświadczenia i komunikaty. 

W trakcie ustalania porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady Dzielnicy. 

Ad. 3. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XXXVI sesji Rady Dzielnicy VII, która 

odbyła się w dniu 26 września 2017 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Przed przystąpieniem do procedowania projektów uchwał przewodniczący Szczęsny Filipiak 

udzielił głosu mieszkańcom przybyłym na sesję Rady. 

Mieszkańcy Półwsia Zwierzynieckiego zgłosili propozycję zorganizowania spotkania 

dotyczącego spraw związanych z likwidacją części miejsc parkingowych na terenie strefy 

płatnego parkowania oraz wizji lokalnej z udziałem przedstawicieli Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu. Szczęsny Filipiak zaproponował, aby w dniach od 6 do 10 listopada 

odbyły się wizje w terenie, a w następnym tygodniu – spotkanie, w SP 31 lub w ZSO nr 18. 

Druga grupa mieszkańców reprezentowała osiedle Bory Olszanickie. Wśród wielu 

problemów zgłaszanych przez mieszkańców, na pierwszy plan wybija się potrzeba 

podłączenia osiedla do kanalizacji. Po krótkiej dyskusji, z udziałem m. in. radnego Jana 

Dziury-Bartkiewicza, przewodniczący Szczęsny Filipiak zadeklarował, że w ciągu 2-3 

tygodni spróbuje się skontaktować z Miejskim Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji 

S.A. w tej sprawie i przekaże mieszkańcom, jak aktualnie wygląda sytuacja. 

W trakcie wystąpień mieszkańców na salę przybyło trzech kolejnych członków Rady 

Dzielnicy. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia projektowanych działek nr 550/2/B, 

550/2/C, 550/2/D, 550/2/E, 550/2/F, obręb 21, jednostka ewidencyjna Krowodrza przy 

ul. Sokolej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.6.2017 z dnia 25.09.2017) zreferował 

w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 



W 1 § słowo „pozytywnie” zastępuje się wyrazem „negatywnie”. 

Uzasadnienie otrzymuje brzmienie: 

Przedmiotem transakcji mają być grunty, które są usytuowane w pobliżu jezdni. Wskutek ich 

sprzedaży pobocze drogi uległoby znaczącemu zawężeniu. Nawierzchnię ulicy dzieliłby tylko 

niecały metr od planowanego przebiegu granicy działek. Mogłoby to mieć negatywny wpływ 

na eksploatację drogi. Budowa chodnika po obu stronach arterii stałaby się niemożliwa. 

Ulica Sokola zapewnia obsługę komunikacyjną dużej części osiedla Bielany. Obszar jest 

intensywnie zabudowywany. Dlatego w perspektywie najbliższych lat poprawa parametrów 

jezdni może być konieczna. Szczególnie problematyczny jest brak chodnika. Jeżeli transakcja 

dojdzie do skutku to istnieje spore prawdopodobieństwo, że w przyszłości trzeba będzie 

wykupywać teren. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Krzysztof Jakubowski, Jakub Markowski, 

Marek Golonka, Szczęsny Filipiak, Jan Dziura-Bartkiewicz. 

Szczęsny Filipiak zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy, 

celem pozyskania dodatkowych informacji oraz dokładniejszego załącznika graficznego. 

Z głosem „za” wnioskiem formalnym wystąpił Marek Golonka, głosu „przeciw” nie było. 

Wniosek formalny został poddany pod głosowanie i przyjęty stosunkiem głosów: 17 za, 

0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej dzierżawy części nieruchomości nr 155/1, obręb 

23 Krowodrza (pismo znak: RZH.621.1.14.2017 z dnia 24.08.2017) zreferował w imieniu 

projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Szczęsny Filipiak w imieniu Zarządu zgłosił poprawkę do projektu, o treści: 

Zmienia się brzmienie § 1 uchwały na następujące: 

Opiniuje się pozytywnie zamiar wydzierżawienia części nieruchomości nr 155/1, obręb 23, 

jednostka ewidencyjna Krowodrza, będącej własnością Gminy Miejskiej Kraków, stanowiącej 

pas drogowy drogi publicznej ul. Księcia Józefa w Krakowie, o powierzchni około 390 m², 

celem wykorzystywania terenu jako zieleń przydomowa, niska nieogrodzona. 

Skreśla się drugi akapit uzasadnienia do projektu. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji, poprawka została poddana pod głosowanie 

i przyjęta jednomyślnie - 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej dzierżawy części nieruchomości nr 155/1, obręb 23 

Krowodrza (pismo znak: RZH.621.1.14.2017 z dnia 24.08.2017) została podjęta jednomyślnie 

– 18 głosami za (Uchwała nr XXXVII/337/2017). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dla ustanowienia Strefy zamieszkania na ul. Na Błoniach 

zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

Wobec dyskusji głos zabrali: Paweł Kowalski, Andrzej Maria Hawranek, Witold Górny, 

Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie opinii dla ustanowienia Strefy zamieszkania na ul. Na Błoniach została 

podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr XXXVII/338/2017). 

Ad. 7. 



Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Olszanickiej w Krakowie (AU-02-7.6730.2.206. 2017.RKB z dnia 

10.10.2017) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Maciej Straż zgłosił poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

Zmienia się treść par. 1, który otrzymuje następujące brzmienie: 

Opiniuje się negatywnie zamierzenie inwestycyjne pn.: „Budowa pięciu budynków 

mieszkalnych, wielorodzinnych na działce nr 339, obr. 51, jednostka ewidencyjna Krowodrza 

przy ul. Olszanickiej w Krakowie”. 

Uzasadnienie: 

Zgodnie z praktyką obowiązująca dotąd wobec inwestycji wielomieszkaniowych, na terenach 

gdzie nie obowiązują miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, Rada Dzielnicy 

opiniuje takie zamierzenia negatywnie. Na ww. terenach preferowana powinna być 

zdecydowanie zabudowa jednorodzinna. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Marek Golonka, Maciej Straż, Jan Dziura-

Bartkiewicz, Marzena Garzeł, Paweł Kowalski, Paweł Kajfasz. 

Poprawka Macieja Straża została przyjęta stosunkiem głosów: 15 za, 1 przeciw, 

3 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Olszanickiej w Krakowie (AU-02-7.6730.2.206. 2017.RKB z dnia 

10.10.2017) została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się 

(Uchwała nr XXXVII/339/2017). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia rozkładu godzin pracy krakowskich 

aptek ogólnodostępnych na lata 2018-2020 (pismo znak: BZ-02.8031.4.39. 2017.KTW z dnia 

11.10.2017) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia rozkładu godzin pracy krakowskich aptek 

ogólnodostępnych na lata 2018-2020 (pismo znak: BZ-02.8031.4.39. 2017.KTW z dnia 

11.10.2017) została podjęta jednomyślnie - 20 głosami za (Uchwała nr XXXVII/340/2017). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2017 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Szczęsny Filipiak zgłosił dwie poprawki do projektu uchwały. 

Poprawka 1.: 

W § 1 w drugiej z kolei tabelce zmienia się treść zadania z: Szkoła Podstawowa nr 72 – 

wymiana okien na: Szkoła Podstawowa nr 72 – wymiana okien i inne prace remontowe. 

Poprawka 2.: 

Wprowadza się nowy § 2 w brzmieniu: 

Zmniejsza się o kwotę 6 600 zł wysokość środków przeznaczonych na zadanie ustalone 

Uchwałą nr XXII/218/2016 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 12 lipca 2016 r., do kwoty 

jak w tabeli poniżej: 



C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE: MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Dobudowa oświetlenia w ulicach: Bodziszkowej, Szyszko-

Bohusza, Robla, Jeleniowej - dokończenie opracowania 

dokumentacji projektowej i realizacja zadania (WPF: 2016 

- 0 zł, 2017 - 120 000 zł) 

113 400  ZIKiT 

z pozyskaną kwotę 6 600 zł przeznacza się na nowe zadanie: 

I) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH PLACÓWEK: OŚWIATY, 

KULTURY, SPORTU, POMOCY SPOŁECZNEJ I 

ZDROWIA 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 18 (dla SP 19 i klas 

dotychczasowego Gimnazjum nr 20) - zakup wraz z 

montażem rolet elektrycznych na holu II piętra 

6 600  ZSO nr 18 

Wprowadza się § 3 w brzmieniu: 

Zmniejsza się o kwotę 13 300 zł wysokość środków przeznaczonych na zadanie ustalone 

Uchwałą nr XXII/218/2016 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 12 lipca 2016 r. 

i skorygowane Uchwałą nr XXXIV/311/2017 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 11 lipca 

2017 r., do kwoty jak w tabeli poniżej: 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE: MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Montaż urządzeń bezpieczeństwa ruchu drogowego według 

wskazań Dzielnicy 

 

23 000  ZIKiT 

z pozyskaną kwotę 13 300 zł przeznacza się na nowe zadanie: 

 

A) PRACE REMONTOWE SZKÓŁ PODSTAWOWYCH, 

GIMNAZJÓW ORAZ PRZEDSZKOLI 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 18 (dla SP 19 i klas 

dotychczasowego Gimnazjum nr 20) – remont holu II piętra 
13 300  ZSO nr 18 

Dotychczasowy § 2 staje się § 4, 

Zmienia się treść uzasadnienia na następujące: Uchwałę podejmuje się na wniosek jednostek 

będących realizatorami zadań. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, pod głosowanie poddane zostały poprawki, 

w kolejności zgłoszenia. 

Poprawka 1. została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za. 

Poprawka 2. została przyjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2017 została podjęta jednomyślnie - 20 głosami za 

(Uchwała nr XXXVII/341/2017). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa 

Dzielnic” w 2017 r. zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w 2017 r. została podjęta jednomyślnie - 20 głosami za (Uchwała nr XXXVII/342/2017). 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zmiany organizacji ruchu na ul. Łowieckiej 

w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Marek Sikora. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zmiany organizacji ruchu na ul. Łowieckiej w Krakowie 

została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr 

XXXVII/343/2017). 

Ad. 12. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak 

 poinformował o terminach składania kwiatów w miejscach pamięci narodowej na terenie 

dzielnicy, w związku z uroczystością Wszystkich Świętych, 

 odczytał pismo Sekretarza Miasta Krakowa, skierowane do Przewodniczącego Konwentu 

Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic Dominika Jaśkowca, zawierające informację, 

że w Urzędzie Miasta Krakowa nie są aktualnie prowadzone prace nad zmianami statutów 

Dzielnic w zakresie przebiegu granic, 

 odczytał pismo Zarządu Infrastruktury Sportowej w sprawie pisemnego przetargu 

nieograniczonego na oddanie w użytkowanie nieruchomości przy ul. Królowej Jadwigi, 

informujące o przyczynie braku możliwości przekazania protokołu ze spotkania z udziałem 

radnych Dzielnicy Krzysztofa Jakubowskiego i Witolda Górnego, 

 poinformował, że w siedzibie Dzielnicy jest do wglądu wniosek o ustalenie lokalizacji 

inwestycji celu publicznego dla  budowy boisk przy ul. Rybnej z 2011 roku – informacja 

podana w kontekście tworzenia w tym rejonie Parku Krakowian, 

 zaapelował o zastanowienie się nad formułą święta dzielnicy w 2018 r., sugerując temat 

samorządności. 

Paweł Kowalski poprosił o informację na temat stanu realizacji zadania „Budowa dróg 

i chodników na terenie Dzielnicy”. Informacji udzielił Witold Górny, przewodniczący 

Komisji Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych. Następnie odbyła się krótka 

dyskusja na temat prowadzonych inwestycji, z udziałem: Szczęsnego Filipiaka, Jerzego 

Mileja, Julii Mach. 

Przewodniczący komisji merytorycznych poinformowali o zmienionych terminach posiedzeń: 

Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych – 9.11.2017, godz. 17.30, 

Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury – 9.11.2017, godz. 17.00, 

Komisja Kultury, Informacji i Kontaktów z Mieszkańcami – godz. 16.40. 

Marzena Garzeł zgłosiła problem braku możliwości dotarcia na posiedzenie wcześniej niż 

o godz. 17.00. 

Po wypowiedzi pani radnej odbyła się dyskusja na temat zasad funkcjonowania komisji, 

w której podsumowaniu przewodniczący Szczęsny Filipiak stwierdził, że na następnym 

posiedzeniu Zarządu zgłosi do rozważenia sprawę ewentualnego rozwiązania Komisji 

Kultury, Informacji i Kontaktów z Mieszkańcami.  



Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.05 zamknął sesję. 

  

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady i Zarządu  

                 Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                

  

   Szczęsny Filipiak 
 

 


